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SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 12.08.2021 r. - 14.09.2021 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- 12 sierpnia br. wziąłem udział w spotkaniu z przedstawicielem Forum Rozwoju Demokracji 

Lokalnej z Gdańska oraz Przewodniczącym Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów 

Województwa Pomorskiego w sprawie organizacji szkolenia w Skórczu, 

- 16 sierpnia br. wziąłem udział w spotkaniach dotyczących Zlotu Motocyklowego oraz Biegu 

Czterech Jezior, 

- 20 sierpnia br., w obecności geodety, dokonaliśmy analizy przebiegu sieci wodnej/drenażowej 

umiejscowionej na terenie ogródków działkowych, ul. Kwiatowej i ul. Zielonej, 

- 21 sierpnia br. wziąłem udział w XIV Biegu Czterech Jezior oraz Zlocie Motocyklowym  

„U Czapli”. Podczas imprez można było skorzystać z możliwości zaszczepienia się przeciwko 

COVID – 19, 

- 22 sierpnia br., na zaproszenie księdza proboszcza, wraz ze Starostą Starogardzkim, wziąłem 

udział w spotkaniu w Kasparusie, na którym, w obecności Posła na Sejm RP Kazimierza 

Smolińskiego, Wiceminister Kultury Jarosław Sellin przekazał informację o dotacji  

na odbudowę spalonego kościoła w Kasparusie, 

- 23 sierpnia br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie pokontrolne  

wraz z podpisaniem protokołu z kontroli Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, 

- Tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, 

- 26 sierpnia br. wziąłem udział w XXVIII sesji Rady Miejskiej, 

- 30 sierpnia br., z przedstawicielami TBS, radną Rady Miejskiej oraz inspektorem nadzoru, 

dokonaliśmy analizy możliwości zagospodarowania terenu położonego pomiędzy blokami przy 

ul. Ogrodowej i ul. Pomorskiej, 

- 31 sierpnia br. wziąłem udział w uroczystym podpisaniu listu intencyjnego dotyczącego 

utworzenia klastra energetycznego „Eko Kociewie”,  

- Tego samego dnia wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym budowy partnerstwa lokalnego 

zorganizowanym przez LGD Chata Kociewia,  

- 1 września br., wspólnie z delegacją przedstawicieli samorządu Gminy Miejskiej Skórcz, 

złożyliśmy kwiaty na cmentarzu wojennym w Skórczu, 
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- Tego samego dnia wziąłem udział we mszy św. w intencji Ojczyzny, 

- 2 września br., w biurze notarialnym, podpisałem akt notarialny dotyczący przeniesienia 

własności nieruchomości przy ul. Ogrodowej 3, 

- Tego samego dnia, wraz z kierownikiem USC, Katarzyną Pietrzykowską, dokonaliśmy 

wręczenia medali „Za długoletnie pożycie małżeńskie” Jubilatom świętującym 50-lecie 

pożycia małżeńskiego. Złotym Parom wręczyliśmy upominki i bukiety kwiatów, 

-  3 września br. wziąłem udział w wizji lokalnej na terenie ul. Szkolnej, Miłej i Ogrodowej, w 

związku z koniecznością zainstalowania dodatkowych ujęć wody deszczowej, w związku z 

podtopieniami w czasie ulewnych opadów deszczu, 

- 4 września br. wziąłem udział w Festynie Rodzinnym, który odbył się w Parku Miejskim w 

Skórczu. Podczas festynu można było skorzystać z możliwości zaszczepienia się przeciwko 

COVID – 19, 

- 6 września br. wziąłem udział w Narodowym Czytaniu „Moralności Pani Dulskiej”, które 

miało miejsce w Zespole Szkół Publicznych w Skórczu, 

- 8 września br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Instytutu Pamięci Narodowej oraz Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Gdańsku dotyczące 

spraw związanych ze cmentarzem wojennym w Skórczu, 

- 9 września br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu obyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Gdańsku w kwestii dotyczącej realizacji zadań na terenie miasta, 

- 10 września br. wziąłem udział w szkoleniu, spotkaniu Forum Przewodniczących Rad Gmin 

i Powiatów Województwa Pomorskiego, 

- 11 września br. wziąłem udział w spotkaniu jubileuszowym Grupy Twórczej Kreska, 

- 13 września br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie z właścicielami 

nieruchomości położonej w Skórczu przy ul. Zbożowej w związku z wykupem gruntu pod 

drogę na rzecz Gminy Miejskiej Skórcz,  

- 14 września br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie przedstawicieli WTZ 

Caritas w Skórczu oraz ZSP w związku z inicjatywą utworzenia i otwarcia Izby Regionalnej w 

Skórczu. 

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem 

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


